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5. seje Sveta zavoda  
z dne, 18. 3. 2014 

 
Prisotni: Janko Heričko, Franc Žgur, Borut Gostenčnik, Darja Kozar, Aleksander Županek, Mateja 
Kolarič, Majda Kreševič, Ksenija Odreitz, Karolina Purgaj, Katja Soršak Godec, Tomaž Čeplak, 
Romana Duh, računovodkinja 
 
Odsotni: Donald Keranovič 
 
Dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 4. seje 
2. Letno poročilo za leto 2013 
3. Inventura s predlaganimi odpisi 
4. Finančni načrt za leto 2014 
5. Uspešnost ravnatelja za leto 2013 
6. Predlog pogodbe o upravljanju terjatev OŠ Kamnica 
7. Sprememba pravil hišnega in šolskega reda OŠ Kamnica 
8. Razno 
 
 
Ga. Ksenija Odreitz, predsednica Sveta zavoda OŠ Kamnica, je pozdravila prisotne in predstavila 
dnevni red. K dnevnemu redu je še dodala točko »Inventura s predlaganimi odpisi«. 
 

K 1 

 
Predsednica je prebrala sklepe 4. redne seje.  
 
SKLEP 1: Svet šole soglasno potrjuje zapisnik 4. redne seje. 
 

K 2 

 
G. ravnatelj je predstavil letno poročilo za leto 2013. Prisotne je seznanil, da se zaradi predvidene 
obnove šole v Bresternici, za eno leto prestavi obnova mansarde. Sredstva, v višini 12.000€, 
namenjena za obnovo mansarde se prerazporedijo oz. 8.000€  se rezervira za leto 2015, razlika se 
nameni za t. i. nerazporejena sredstva. 
V letu 2013 je ugotovljeni skupni presežek prihodkov nad odhodki v višini 41.943€. Za ugotovljeni 
presežek prihodkov nad odhodki se Svetu zavoda OŠ Kamnica predlaga, da se le-ta v letu 2014 
nameni za investicije in sicer: 
- garderobne omarice na razredni in predmetni stopnji, 
- nabavo računalniške opreme in interaktivnih tabel, 
- ozvočenje za prireditve, 
- 4.000€ t.i. nerazporejenih sredstev za sprotne potrebe. 
 
SKLEP 2: Svet šole soglasno potrjuje prerazporeditev sredstev.  
SKLEP 3: Svet šole soglasno potrjuje letno poročilo za leto 2013. 
 
 

K 3 

 
 
G. ravnatelj je predstavil zapisnik centralne komisije za popis sredstev OŠ Kamnice na dan 
31.12.2013. Imenovanih je bilo 11 komisij, ki so prejele podrobni terminski plan za izvedbo popisa. Po 
popisu je računovodkinja ga. Romana Duh uskladila knjigovodsko stanje z dejanskimi nahajališči 
sredstev. V odpis se predlaga nekaj osnovnih sredstev, drobnega inventarja ter učil in opreme pod 
500€ zaradi dotrajanosti, uničenosti ali pretečenega roka uporabe.  
 
SKLEP 4: Svet šole sprejme zapisnik inventurne komisije OŠ kamnica na dan, 31.12.2013 in 
odpis nekaj osnovnih sredstev, drobnega inventarja ter učil in opreme pod 500€. 
 

K 4 

 
G. ravnatelj je podal poročilo o finančnem načrtu za leto 2014.  

SKLEP 5: Svet šole soglasno potrjuje Finančni načrt za leto 2014. 



  

SKLEP 6: Svet šole soglasno potrjuje načrt porabe finančnih sredstev nerazporejenega 
dobička. 
 
 

K 5 

 
Na podlagi 19. člena Pravilnika o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev s področja 
šolstva  Svet zavoda ugotavlja delovno uspešnost. Člani Sveta zavoda se o oceni ravnateljevega dela 
opredelijo pisno na obrazcu za ugotavljanje delovne uspešnosti. Izpolnjene obrazce za ugotavljanje 
delovne uspešnosti ravnatelja se hrani v mapi predsednice Sveta zavoda.  
 
SKLEP 7: Svet Osnovne šole Kamnica soglasno potrjuje, da znaša skupna delovna uspešnost 
ravnatelja za ocenjevalno obdobje od 01. 01. 2013 do 31. 12. 2013, 100%. Ravnatelj na podlagi 
19. člena pravilnika ni upravičen do dela plače za delovno uspešnost. 
 

K 6 

 
G. ravnatelj je predstavil Pogodbo o opravljanju terjatev za fizične in pravne osebe z izvajalcem 
CREDITexpress d.o.o., Maribor. Predmet pogodbe je upravljanje nespornih, zapadlih, neplačanih 
terjatev naročnika, ki jih naročnik izroči izvajalcu. Namen upravljanja terjatev je, da naročnik pride do 
poplačila terjatev v najkrajšem času in s čim nižjimi stroški. 
 
G. B. Gostenčnik, predlaga da podjetje CREDITexpress d.o.o., poda tudi letno poročilo o izterjavah. 
 
SKLEP 8: Svet šole soglaša, da šola pristopi k podpisu pogodbe s podjetjem CREDITexpress 
d.o.o, Maribor.  
 
 

K 7 

 
G. ravnatelj je prisotne seznanil s predlagano spremembo hišnega in šolskega reda OŠ Kamnica. In 
sicer bi v avli dežurala dva učenca šole. Dežurstvo bi trajalo od 7.30 do 13.45. Šola bi bila zaklenjena 
med 8.30 in 13.45. Predlagane spremembe bi se začele izvajati s š.l. 2014/2015. 
G. ravnatelj predlaga, da se do junijske seje pripravijo temeljite spremembe hišnega in šolskega reda, 
ki bodo pričele veljati s 1.9.2014. 

SKLEP 9: Svet šole soglasno potrjuje, da se do prihodnje seje Sveta zavoda pripravijo 
spremembe Pravila šolskega reda OŠ Kamnica. 
 

K 8 

 
Ga. Katja Soršak Godec, je na predstavnike staršev Sveta zavoda podala opažanje, da peša odnos 
učitelj – starši. Sama je namreč mnenja, da kadar imajo starši oz. učenec težavo s posameznim 
učiteljem, le-te ne rešujejo z njim, temveč se obračajo na g. ravnatelja. G. ravnatelj podpira pobudo 
učiteljice, da starši stopijo prvo v kontakt z učiteljem/učiteljico. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.10. 
 
Kamnica, 24. 3.  2014 
 

 
Zapisala:  Predsednica Sveta zavoda: 

Simona Merc 
 

______________ 

 Ksenija Odreitz 
 

_______________ 
 
 


